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RG.0012.2.7.2019 

PROTOKÓŁ NR 7  

z posiedzenia Komisji Działalności Gospodarczej, Rozwoju Gminy i Budżetu  

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 25.06.2019 r.  

 

Komisja na posiedzeniu w dniu 25.06.2019, r. obradowała w następujących 

sprawach: 

1. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2019.  

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Mirosława Lica.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

2. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego.   

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Mirosława Lica.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

3. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/30/2018 Rady 

Gminy Pruszcz Gdański z dnia 20 maja 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie pomocy finansowej dla Gminy Kolbudy na zadnie np. Budowa obiektu 

szkolnego w Kowalach na terenie Gminy Kolbudy przy ul. Apollina. 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Mirosława Lica.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

4. wydanie opinii dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/90/2018 

Rady Gminy Pruszcz Gdański z dnia 12 października 2018 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Miasta Gdańska na zadnie np. Budowa 

obiektu szkolnego w Kowalach na terenie Gminy Kolbudy przy ul. Apollina 

Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Mirosława Lica.  

Członkowie komisji po dyskusji zaopiniowali projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie. 

5. Omówienie wniosków radnej Pani Moniki Rynkowskiej.  

Komisja poprosiła o opinię Inspektora Danych Osobowych na temat wniosku 

dotyczącego „wprowadzenia zasady, aby wszystkie materiały omawiane na 

komisjach były dostępne na stworzonym dla radnych panelu, niezależnie od tego, w 

której komisji pracuje radny”  oraz wniosku dotyczącego „wprowadzenia zasady, aby 



 2 

wszystkie dokumenty (wnioski, pisma, inne) omawiane na komisjach, których radni 

są członkami, były dostarczane radnym na co najmniej 3 dni przed wyznaczonym 

terminem posiedzenia komisji drogą elektroniczną(…)”.  

Wniosek w sprawie „wprowadzenia zasady, aby wszystkie oficjalne komunikaty Rady 

Gminy, w tym zawiadomienia o terminach prac komisji, sesji czy innych spotkań były 

wysyłane radnym oficjalną drogą elektroniczną” komisja uznała za bezzasadny, gdyż 

zawiadomienia o terminach sesji, posiedzeń komisji, i innych spotkań są przesyłane 

elektronicznie za pomocą wiadomości SMS oraz umieszczane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy.  

6. Omówienie pisma Wójta Gminy w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr II/8/98 

Rady Gminy Pruszcz dotyczącej zakresu działania stałych komisji Rady Gminy.  

Komisja uznała, że propozycje zmiany zakresu działania komisji zostaną omówione 

na następnym posiedzeniu.  

 

 

Podpisy członków Komisji:  

1 – Karol Karc –   ……………………………………………………………. 

2 – Andrzej Chmielewski ……………nieobecny……… ……………........ 

3 – Janusz Sampolski……………………………………………………….. 

4 – Karol Kardasiński……………………………………………………….. 

5 – Marek Kowalski………………………………………………………….. 


